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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/10 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 05.12.2022. 

 

ZAPISNIK 

17. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 05. prosinca 2022. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 15.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospoda, gradski vijećnici, kolegice i kolege, 

gradonačelnice, zamjenik gradonačelnice, pročelnici koji su prisutni na sjednici, kao i sredstva 

priopćavanja, koja nas uredno i redovno prate, sve vas skupa pozdravljam. 

Danas održavamo 17. sjednicu Gradskog vijeća koju sam zakazao u 15.00 sati, pa kao što 

je i to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim gosp. Igora Rizmanovskog da prozove 

vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Nika Fleiss, Irena Franceković, Goran Gorše, Maja Gračanin, 

Ivan Horvat, Sanja Horvat Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana 

Lenart, Marija Lindić,  Marko Požgaj, Stjepan Razum, Mihaela Slamar, Željko Stanec, Miran Šoić 

te naknadno pristigli: Darko Lisec, Željko Mataušić, Marko Matijaščić 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 18 vijećnika, a 3 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 17. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat, Željko Radovanić,  Davor Bošković - pročelnici Grada Samobora 

- Silvio Ivan Žugaj, privremeni pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Slavko Inić, voditelj Odsjeka za komunalnu infrastrukturu i promet 

- Igor Rizmanovski, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Vesna Jelinčić, savjetnica za prostorno uređenje i razvoj u Upravnom odjelu za gospodarstvo, 

razvoj i projekte Europske unije 
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- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke 

poslove 

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno, potrebno je 

verificirati Zapisnika 16. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 28. listopada 2022. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 16. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 28. listopada 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (18 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 28. listopada 

2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje Prijedlog dnevnog reda kojeg ste dobili uz poziv? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

usvojilo sljedeći 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog proračuna Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu 

2. Prijedlog višegodišnjeg plana uravnoteženja korištenjem proračunskog viška iz prethodnog 

razdoblja planiranog u Proračunu Grada Samobora za 2023. godinu i projekcijama za 2024. 

i 2025. godinu 

3. Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu 

4. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne 

vijećnice zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2023. godinu 

5. Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu 

6. Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. 

godinu 

7. Prijedlog programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu 

8. Prijedlog programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 

prostornog razvoja Grada Samobora za 2023. godinu 

9. Prijedlog programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2023. godinu 
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10. Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora 

za 2023. godinu  

11. Prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu  

12. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu  

13. Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. 

godinu 

14. Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2023. godinu 

15. Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2023. godinu 

16. Prijedlog programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru na području grada Samobora za 2023. godinu 

17. Prijedlog V. izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 

2023. i 2024. godinu 

18. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2022. godinu 

19. Prijedlog V. izmjene Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2022. godinu 

20. Prijedlog III. izmjene i dopune programa mjera za razvoj malog gospodarstva, 

poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. godinu 

21. Prijedlog IV. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2022. godinu 

22. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2022. godinu 

23. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2022 godinu  

24. Prijedlog IV. izmjena Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu 

25. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu 

26. Prijedlog III. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2022. godinu 

27. Prijedlog Odluke o II. izmjenama odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

decentraliziranih funkcija osnovnog školstva grada Samobora u 2022. godini 

28. Prijedlog izmjene Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu 

29. Prijedlog odluke o izradi V. točkastih izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana 

grada Samobora 

30. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN 

d.o.o. u svrhu građenja građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod 

– na k.č.br. 3091, k.o. Konšćica (STP ULICA PODGRAĐE PODOKIĆKO FAZA 2) 

31. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN 

d.o.o. u svrhu građenja građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod 

– na k.č.br. 2230/1 i 2231, k.o. Jazbina – Lug te k.č.br. 1796/1, 1796/2, 1799 i 1801, k.o. 

Otruševec (STP ULICA OTRUŠEVEC FAZA 1) 

32. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN 

d.o.o. u svrhu građenja građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod 

– na k.č.br. 2180, 2188, 2189, 2190 I 2191 k.o. Jazbina – Lug (STP ULICA MALA 

JAZBINA FAZA 2) 

33. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o kupnji nekretnine u 

Langovoj ulici br. 31 i 33 u Samoboru  

34. Prijedlog analize stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2022. godinu 
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35. Prijedlog plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 

Samobora za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

36. Prijedlog plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 

2023. godini 

37. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva HT d.d. u svrhu 

izgradnje svjetlovodne mreže i 13 kabineta na području grada Samobora 

38. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva HT d.d. u svrhu 

izgradnje svjetlovodne mreže u Ulici 9. svibnja u Samoboru 

39. Ostale informacije 

 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prije nego krenemo s našim Aktualnim satom podsjetio bih, za one koji 

nisu vidjeli, da je gradonačelnici u četvrtak uručeno priznanje Grada Samobora kao poduzetničkog 

Grada, za priznanje su zaslužni svi koji su radili na tome, od našeg odjela za gospodarstvo i EU 

fondove koji su pripremali materijale, to je pokazalo da Grad ide prema naprijed. Tako da bi jednim 

pljeskom mogli čestitati na tome gradonačelnici. 

Otvaram Aktualni sat. 

 Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Imam danas samo jedno pitanje za gradonačelnicu. Gosp. 

Tomašević je u Zagrebu najavio poskupljenje vode za 20%, s obzirom da mi spadamo pod 

Zagrebački holding, zanima me da li se to odnosi i na nas. Da li ćemo mi, ako nam se poveća cijena 

za 20%, graditi zagrebački vodovod ili ćemo graditi naš ili na koji način ćete to iskomunicirati da 

ne dođe do takvog poskupljenja? 

 

PETRA ŠKROBOT – Na zadnjem sastanku u Vodovodu i odvodnji, s gosp. Poljakom, 

nije bilo informacija o poskupljenjima za Samobor. Ako ste možda gledali cjenike na stranici 

Vodovoda i odvodnje postoje različiti cjenici za Zagreb, Svetu Nedelju i Samobor. Mi nikakvu 

obavijest službenu na Grad nismo dobili vezano uz poskupljenja. Tako da za sada nema 

informacije, ukoliko dođe do nekih informacija naravno da ćemo vas informirati i djelovati u korist 

naših građana. 

 

MAJA GRAČANIN – Htjela bih postaviti jedno pitanje, koje je vezano već na raniju temu 

razgovora ovdje na Gradskom vijeću, a i pokrenulo se rješavanje toga u tijeku prijašnjeg mandata, 

a radi se o repetitoru na Slanom Dolu. Znači, utvrdili smo da se pojavio veliki problem oko 

internetskog signala po okolnom tom području. U doba pandemije su naša djeca, kao i sva djeca u 

hrvatskoj, pohađala školu od doma i nisu imali internetski signal, koji bi bio dovoljno dobar da to 

mogu izvršavati onako kako trebaju. S obzirom da nam se bliži 2023. godina, stalno se u hrvatskoj 

govori o nekoj digitalizaciji, informatizaciji itd. Zanima me, da li je današnja vlast nastavila 

pregovore oko tog repetitora i što je ispregovarano, da li će on možda biti u skorašnje vrijeme i 

postavljen? 

 

MARINKO DŽEPINA – Evo, sada sam se upravo malo konzultirao oko toga i ono što ja 

znam i one informacije koja ja imam, a jedna od tih je najnovija informacija koja datira od 

07.10.o.g. da je izdana potvrda na glavni projekt od strane našeg Upravnog odjela za provođenje 

dokumenata, sa svim uvjetima koji su se tražili od svih javnopravnih tijela koja su trebala dati svoju 
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suglasnost (HAK-om, Park prirode Žumberak – Samoborsko gorje, Ministarstvo kulture i njihov 

Konzervatorski odjel). Prethodni projekt koji je bio u prošloj godini, Ministarstvo kulture dalo je 

bilo negativno mišljenje, odnosno tu svoju suglasnost, pa je iz tog razloga bilo sve stalo. No, 

međutim novi projekt kojeg je izradila tvrtka Ericsson Nikola Tesla, u ime investitora HT-a, to se 

radi na privatnoj parceli pokraj parkirališta Planinarskog doma Veliki Dol, kčbr. 241/4, k.o. Slani 

Dol. Kada će fizički otpočeti izgradnja tog antenskog stupa nemam informaciju, ali papirno je sve 

riješeno vezano za izdavanje ovih dozvola koje smo u ime Grada već izdali. Budući da se stup 

nalazi na privatnoj parceli od našeg odjela neće biti potrebe za reguliranjem imovinsko-pravnih 

odnosa, odnosno davanja prava služnosti ili nekog drugog prava vezano za taj atenski stup. Evo, to 

je informacija koja ja posjedujem i koju imamo. 

 

PETAR BURIĆ - Osobno sam više puta pričao s HT-om po pitanju tog repetitora, da sve 

dozvole su date, oni imaju par izazova po pitanju samo pristupa do navedene lokacije, jer oni 

moraju doći s trideset tonskom dizalicom, pa sada traže način kako najbrže i najjednostavnije mogu 

doći do gore. Tako da sve ovisi o njima dalje. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se netko još javlja za riječ? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ -Postavila bih pitanje, s obzirom na aktualnosti koje su 

pred nama i koje su iza nas, vezano uz školstvo. Dakle, najavljuje se od početka drugog polugodišta 

uvođenje tzv. toplih obroka u škole. Znamo da su se tu škole na neki način trebale izjasniti koliko 

će uopće moći biti spremne za provedbu tog projekta. Zanima me, da li je Grad dao sve moguće te 

informacije koje treba? Pretpostavljam da naše škole neće biti u većini slučajeva u mogućnosti se 

prilagoditi, samo tako preko noći u pripremi tih toplih obroka. Zanima me, da li imamo u Upravnom 

odjelu za društvene djelatnosti neki plan kako ćemo to odrađivati? 

 Isto tako, a s obzirom na proteklo razdoblje u kojem se povlačila tema da je neadekvatan 

prijevoz djece s teškoćama u razvoju, a i da je bilo u određenim školama problema s grijanjem. 

Zanima me ,da li je sve spremno za drugo polugodište? Da li se razmišlja za te određene škole, kao 

što je škola u Celinama, koja je na lož ulju, možda da se prebaci na plin?  S obzirom na aktualnosti 

koje jesu hoće li se uopće to sve skupa dobro provoditi. Na koji način su spremne naše školske 

ustanove, a i ostali, dječji vrtići i slično, s obzirom na probleme koje imamo s opskrbom plina. Da 

li je to sve na neki način pod kontrolom i da li možemo očekivati da neće biti nikakvih problema u 

tom dijelu? Evo, to su ta dva pitanja, pa zahvaljujem unaprijed na odgovoru.   

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem na postavljenim pitanjima, pa ću zamoliti resornog 

pročelnika da da odgovore. 

 

SILVIO IVAN ŽUGAJ - Što se tiče prvog pitanja i načina školske kuhinje, mislim da vam 

je svima poznato i nije promaknula vijest, da je Vlada RH odlučila s drugim polugodištem učiniti 

besplatnu školsku prehranu za sve učenike na razini RH. Pretprošli tjedan je u Ministarstvu 

znanosti i obrazovanja bila organizirana, s njihove strane, konferencija za sve pročelnike s područja 

RH na kojoj smo prisustvovali. Ja moram sa žaljenjem reći da Ministarstvo, kao i obično, opet nije 

dobro pripremljeno, jel na niz konstruktivnih pitanja i pitanja iz prakse oni zapravo nisu imali 

spremne odgovore. Također, došlo je do polemike i problematike oko toga da oni zapravo pismeno 

službeno nikoga još nisu o tome obavijestili, nisu poslali nikakav hodogram niti prema županijama, 

koje su također osnivači pojedinih osnovnih škola, a tako niti prema gradovima. Tako da mi 

zapravo u ovom trenutku nekako tapkamo u mraku i čekamo njihove upute, s time da moram 
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napomenuti da ćemo u petak organizirati aktiv ravnatelja u OŠ Bogumil Toni. Zašto baš u OŠ 

Bogumil Toni? Zato jer je najveća škola na području grada Samobora, druga po veličini u RH. 

Ocjenjujemo da od dosadašnjih nekih cca petsto dvadeset djece koji se hrane u školskoj kuhinji da 

će taj broj otići na tisuću sto djece. Škole će po uputama, kakve jesu, da li jesu, morati pisati prema 

ministarstvu zahtjeve za dodatnim zapošljavanjem, što kuharica ili pomoćnih kuharica. Ostala 

problematika oko nabave hrane, jer se tu čak spominjala javna nabava, uopće do sada nije 

definirana. Znači, napominjem nije nikakav službeni dopis od strane Ministarstva znanosti, 

obrazovanja i sporta do dana današnjeg stigao na Grad Samobor.   

Drugo pitanje bilo je vezano oko energenata. Energenti su zapravo vidljivi i u proračunu, 

ali i iz svih ovih dosadašnjih komunikacija na samom ovom Gradskom vijeću, sredstva su 

osigurana i tu za sada nema nikakve bojazni, odnosno dovoljna količina financijskih sredstava je 

osigurana. Znači, sve školske i predškolske ustanove su pokrivene odlukom Vlade RH o cijenama 

energenata, odnosno o povlaštenim cijenama energenata.  

Što se pak tiče prijevoza djece s teškoćama u razvoju, pogotovo OŠ Samobor kao jedina 

škola koja ima od ove godine sedam razrednih odjeljenja, tu ćemo morati u sljedećim godinama   

raditi na poboljšanju samog načina prijevoza i osiguranju sredstava. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Evo, samo dva kratka pitanja. Znači, jučer je bila javna tribina po 

pitanju javnog prijevoza u Gradu Samoboru. Tribina je bila organizirana od strane Udruge 

potrošača, gosp. predsjednik Gradskog vijeća je inače predsjednik te Udruge. Zanima me, samo da 

li su gradonačelnica i zamjenik gradonačelnice dobili poziv za tu tribinu? Ako jesu, zašto se nisu 

odazvali, jer je bilo dosta zanimljivih pitanja i dosta problema. Zanima me, zašto, ako su dobili 

poziv, se nisu pojavili?   

Drugo pitanje, odnosno prijedlog. Konkretno kada je gđa Irena načela temu Zagrebačkog 

holdinga, konkretno vode, po mojim saznanjima ta uredba o pripajanju je stopirana do daljnjeg, na 

Ustavnom sudu je zaglibilo, ali kad tada to će se riješiti, i Samobor će zaglibiti sa Zagrebom koji 

je najgori vodovod u RH. Mislim, da je jedini koji nema nikakvu aglomeraciju. Ono što bi možda 

trebalo napravili porazgovarati s drugim gradovima da mi sada krenemo u pripajanje sa 

Zaprešićem, Jaskom, Sv. Nedeljom, da preteknemo to, a kasnije se lako uredba može promijeniti i 

primijeniti ovu našu izmjenu koju bi napravili. Tako da se samo malo promisli o tome.   

 

MIRAN ŠOIĆ - Evo, ja ću odgovoriti na prvo pitanje, nisu dobili poziv. 

 

PETRA ŠKROBOT - To ćemo kada vidimo nakon Ustavnog suda što je stopirano, a što 

ste i sami rekli, dalje ćemo razmatrati. Mi smo svjesni, a u biti samo i tražili odvojenu podružnicu 

ili da budemo samostalni na našem teritoriju, ali vidjet ćemo kako će stvari sa pravne stvari biti 

moguće riješiti. Naravno da uvijek idemo u korist grada, puno je kompleksnija tema pa ćemo vidjeti 

dalje po tom pitanju. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem Aktualni sat i prelazimo na rad po 

usvojenom dnevnom redu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se prelazi 

na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
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Najprije bih predložio da odradimo ovih šesnaest točaka dnevnog reda, pa da imamo kratku 

pauzu, budući da imamo dosta obiman dnevni red. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točka dnevnog reda - Prijedlog proračuna Grada 

Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. 

Napominjem da je na Prijedlog proračuna pristiglo pet amandmana predlagatelja vijećnika 

gosp. Matije Hržića ispred HDZ-a, u roku, a na koje se gradonačelnica očitovala Zaključkom kojeg 

ste danas dobili na klupe. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po 

navedenoj točki dnevnog reda provela su sva radna tijela, osim Odbora za društvene djelatnosti i 

brigu za mladež koji se nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

Sva radna tijela donijela su zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda . 

 

Otvaram raspravu.  

 

ŽELJKO STANEC - Nisam niti sumnjao da gosp. Radovanić ne bude zatražio ovako od 

svih nas da podržimo proračun. Ja ću u startu reći da mi iz HSS-a nećemo podržati proračun, pa ću 

sada reći zbog čega. 

Lijepo je ovako stvarno i pohvalno koristiti sredstva pomoći, to se nije nikada u dvanaest 

godina dogodilo, a nije niti možda bilo u toj mjeri moguće se dogoditi, jer došlo je vrijeme kada i 

RH ima neka daleko veća sredstva na raspolaganju, nekih dvadeset milijardi koje moraju lokalne 

jedinice potrošiti. Ovo je lijepo da Grad Samobor koristi ta sredstva. 

Razvojan projekt, ne bih se baš složio da je razvojan, da je puno truda uloženo, pa ne bih 

se niti s time složio, nego je to bilo na nivou nekog rada najvjerojatnije Upravnog odjela za 

financije, politika je nastavila neke projekte, i tu vas mogu pohvaliti, koji su započeti (izgradnja 

sportske dvorane u Bregani, Mihaela Langa u Bregani, dogradnja učionica) protegnuli ste to kroz 

tri godine. Ne mogu se složiti iz razloga, a kaže pročelnik da je dobro da se prenose sredstva, mislim 

da je loše da se prenosi nekih pedeset milijuna kuna, jer je tih pedeset milijuna kuna ako samo 

pogledamo inflaciju, odnosno investicijske troškove u 2022. godini, pa čak da se vratimo u 2021. 

godinu kada je bila izdana kompletna građevinska dozvola u četvrtom mjesecu 2021. godine. Znači 

da se krenulo negdje u sedmom ili devetom mjesecu 2021. godine uštedjeli bih minimalno između 

deset ili petnaest milijuna kuna, odnosno dva milijuna eura. To bi sigurno uštedjeli. Tako da ovaj 

trik ne mogu prihvatiti da je dobro da se prenose sredstva koja su se po meni morala utrošiti. Negdje 

u devetom mjesecu 2021. godine napomenuo sam, Željko vodiš Upravni odjel za financije, dajte 

trošite investicijski taj novac. 

Što se tiče komunalne infrastrukture mogu samo napomenuti da je jedan značajni projekt, 

rekonstrukcija ceste Falašćak - Galgovo u vrijednosti 1,3 milijuna eura, odnosno deset milijuna 

kuna. Mislim, ako tempo dozvoli može se to napraviti, ali je vremena za takve investicije dosta 

malo, s obzirom da i nema toliko građevinskih firmi koje mogu zaroniti u posao odmah, a mislim 
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da bi se u dvadeset trećoj godini ta sredstva morala potrošiti. Znači, ako je to negdje četvrti mjesec 

da se dogovore i ugovore radovi pa nekih osam mjeseci ne znam da je dovoljno za tako zahtjevni 

projekt da se realizira. Bojim se jednostavno jer su to sredstva Fonda solidarnosti da se ne bi trebala 

neka određena sredstva vraćati u proračun.  

Gospodarstvo, nekoliko puta je pročelnik spomenuo da energenti rastu, tu škola Celine, 

plin, poštovana vijećnica Sanja tu kaže kako ćemo to riješiti te energente, točno je da energenti 

rastu za Grad Samobor kao rashod, ali rastu i za gospodarstvo. Znači, tu se apsolutno nije vodila 

nikakva briga za one koji isključivo pune proračun, od poreza na dohodak i razno raznih poreznih 

davanja prema Gradu Samoboru. Znači, na njih se apsolutno nije kroz neke beneficije, da li 

povećati osnovicu pet sedam na petnaest dvadeset po novozaposlenom, da li osloboditi određene 

gospodarstvene subjekte, plaćanja komunalne naknade itd. Dakle, to bi onda bila neka direktna 

pomoć, isključivo onima koji pune Proračun Grada Samobora, to u ovom proračunu nije iščitljivo 

ili to barem ja ne mogu prepoznati. Mislim da mogu prepoznati, jer sam se poslije onoga kada mi 

je poštovani vijećnik Požgaj rekao da se upišem na tečaj, pa sam se u međuvremenu upisao na 

tečaj, tako da sada mogu o proračunu raspravljati. Šala mala, pročelnik je rekao, a ti si se nasmijao. 

Ovo nije šala, ovo su konkretne činjenice koje sam iznio, nije značajno niti kultura, niti školstvo, i 

predškolstvo. Moram reći, Marinko odustali ste od Veleučilišta, recite javno, da, odustali smo od 

Veleučilišta, imamo neke druge ideje i ok. To je način vođenja politike, slažem se, zašto ne. Bit će 

nula kuna dvadeset treće, trinaest tisuća eura dvadeset četvrte i devet tisuća eura dvadeset pete, 

smiješne cifre, to je totalno bezvezno. Znači, to su neki osnovni razlozi, da sada ne otvaram dalje 

teme, isto sport. Ako se sportu povećava, tu treba više jel će najvjerojatnije i cijena usluge sportske 

dvorane se povisiti, sigurno će se povisiti. Znači, više neće doći sat sportske dvorane dvjesto 

trideset kuna za klubove, sigurno će i on gore otići, neće biti niti komercijalno četiristo kuna možda 

će gore otići. Znači, sve to veže jedno s drugima, ali to ovaj proračun kao glavni dokument u osnovi 

nije popratio. Ne vidim neke velike investicije, uređenje Allnochovog dvorca, čestitam, dobili ste 

tih milijun eura, milijun eura se bude u to utrošilo, uređenje zgrade na Trgu, pol milijuna eura, 

također sredstva EU, to se bude utrošilo. Zadnji put sam bio na tribini, mogli ste stavi, ako ste imali 

onako lijepo izlaganje, pa ću se poštovanoj vijećnici Mihaeli zahvaliti, stvarno je mlada dama lijepo  

iznijela tu prezentaciju, stvarno ste lijepo iznijeli to. Ako ne namjeravate to raditi, mislim da se 

ljudi na neki način varaju, niti jedna kuna ili euru nije predviđen u dvadeset četvrtoj ili dvadeset 

petoj godini za taj objekt. Imate na temeljima nekada zamišljenog kulturnog sportskog centra 

izgrađen je vrtić i ok, zašto ne vrtić, tko može biti protiv vrtića, ali onda onu drugu i treću fazu sa 

sportskom dvoranom, dječjem igralištem, a to ponovno u projekciji proračuna za dvadeset četvrtu 

i dvadeset petu godinu nije vidljivo da će to biti ostvareno, odnosno da će biti sredstva osigurana, 

možda hoće, možda neće. Malo mi je čudno, uvijek se govorilo Grad je prezadužen, mi smo se 

zadužili trideset osam milijuna kuna isključivo za izgradnju cestovne infrastrukture, na nula zarez 

devedeset jedan posto kamata. To je bilo bolje je s tuđim novcima raditi nego sa svojim vlastitim, 

sada ne vjerujem da će biti takva kamata, sigurno će biti negdje između dva ili tri posto i zaduženje 

od dvadeset pet milijuna kuna. Mislim nerealno, prenosimo sredstva, a zadužujemo se, sada neću 

sebe vrijeđati, ali to mi je nešto nepojmljivo, prenosimo sredstva i zadužujemo se. To je malo 

neozbiljno pa bih htio da mi to netko argumentirano objasni, a ne na način da je tu udio Grada u 

sufinanciranju nekih sredstava koja bi trebala doći iz EU. Sve projekte škola, dvorana u Bregani, 

svi su popraćeni s tri izvora financiranja, a najvećim dijelom su izvori financiranja sredstva iz EU, 

jedan manji dio su sredstva Grada, teoretski unije kao pomoći. Znači kroz sva tri izvora financiranja 

je svaki projekat i Bregana i škola. Da više ne duljim, a mislim da sam vam uzeo dosta dragocjenog 

vremena, iz tog razloga, ne da idemo kontra ili da se bavimo politikantstvom, već iz ovog 

činjeničnog razloga koje sam naveo ne možemo podržati ovaj proračun.  
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 Samo sam se još nešto sada sjetio, ovih jedno cijelo devet milijuna kuna rasvjeta, to ste 

trebali stvarno dvadeset prve napraviti ili najkasnije dvadeset druge godine. Znači, sada je taj kredit 

namijenjen da se pokriju ta sredstva za javnu rasvjetu, odnosno LED rasvjetu. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

 PETRA ŠKROBOT - Samo ću reći da je proračun izrazito ambiciozno postavljen, što svi 

mogu vidjeti, pa ću samo postaviti retoričko pitanje. U njegovo vrijeme kada je toliko projekata 

planirano i bilo započeto u jednoj godini i toliko velikih projekata, od škole, vrtića, dvorana i svega. 

Da, planiraju se vanjski izvori financiranja, a ako ne dobijemo vanjske izvore financiranje mi 

želimo početi ove sve projekte u sljedećoj godini i to je razlog zašto je planirano ovo zaduženje, a 

ne da će se ono sigurno i sto posto realizirati, ono je tu ukoliko će zatrebati. Ako nećemo imati 

potrebe sigurno ga nećemo aktivirati. Govorite da je ovo vama neshvatljivo, meni je neshvatljivo i 

svim drugim gradonačelnicima s kojima komuniciram, da jedan grad koristi kredit za građenje 

ceste, odnosno ne građenje ceste, da je barem bila izgradnja prometnica, to je bilo asfaltiranje i da 

se za to zadužuje, e pa to je mnogima sa zdravim razumom nepojmljivo. Evo, toliko od mene.     

 

MATIJA HRŽIĆ - Evo, konkretno samo ću reći jednu stvar, još se sjećam da smo Marko 

i ja imali diskusiju u šestom mjesecu kada sam rekao da ima viška u proračunu, da inflacija jede, 

pa kako to, to nije višak, a evo, na kraju je viška četrdeset i nešto milijuna, blizu pedeset milijuna. 

Željko je rekao dosta toga, pa neću ponavljati sada. Samo eto, koliko smo novaca izgubili ovom 

inflacijom, to je žalosno. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zaboravila sam samo odgovoriti za javnu rasvjetu. Da smo imali 

projekt pripremljen kako spada i da je bio u skladu sa zakonom i da se nije morala raditi novelacija 

projekta, vjerojatno bi sada već imali javnu LED rasvjetu. 

 

ŽELJKO STANEC - Zašto gradonačelnice govorite neistinu, stvarno govorite neistinu, 

gradili smo nove ceste, kompletno nove ceste, cesta Samobor - Rude nova cesta, Braslovje - 

Prekrižje - Manja Vas nova cesta, gradili smo nove ceste. Gajeva ulica, rekonstruirana, totalno 

nova cesta, dio uz Dom zdravlja nova cesta. Znači, nismo krpali ceste nego smo radili investicije, 

one su se navodile u proračunu kao investicije, a za svaku investiciju je bila građevinska dozvola. 

Neka sredstva EU ste dobili na temelju idejnih rješenja, za svaku ovu utrošenu kunu od kredita 

postajale su građevinske dozvole sa troškovnicima. 

Što se tiče javne rasvjete ne možete reći da projekt, projekat je bio detaljno napravljen, 

detaljno, ako su se možda promijenile neke norme, pa taj projekt se izmjeni u roku tjedan dana, u 

roku tjedan dana. Znači osam tisuća četiristo stupa na području grada Samobora bilo je kotirano sa 

svakom kotom na GPS gdje taj stup postoji, karta prikaz, svaki stup je bio definiran koja vrsta LED 

rasvjete ide gore. Ako se nešto u međuvremenu neki standard promijenio, pa zbog čega ste vi tu da 

onda taj dio ne mijenjate. 

Prijevoz, detaljno je bio raspisan natječaj s prijevozom, u pet minuta bili su obračunati 

penali ako onaj tko dobije na natječaju ne izvršava odredbe tog natječaja. Znači, detaljno, ok što 

oni rade, rade gluposti, hajdemo mi to poništiti niša ne valja. To je loše, ne velim da je sve bilo 

idealno i nikada to neću reći, ali sada da kažete sve je bilo loše, projekat ovaj nije valjao. Nastavili 

ste projekat osnovne škole u vojarni, a započeli smo, ok, čestitam, nastavili ste projekat Osnovne 

škole u Bregani, čestitam. Ljudi moji pa nešto je bilo valjda i dobro, nije da je bilo da sve ništa ne 
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valja. Ako ste nešto propustili, pa recite, mislili smo drugačije, vrijeme je otišlo, godinu dana vrlo 

brzo prođe da se ništa ne napravi, to je tako, ulazite u drugu godinu pa možda bude bolje sada. 

 

PETRA ŠKROBOT - Moram se nadovezati, sami ste odgovorili na svoje pitanje i 

komentar. Da, upravo to, nastavili smo one projekte za koje smo smatrali da su kvalitetni i dobri, 

a za one koje smo smatrali da nisu nismo ih nastavili, sada ste to zapravo sami rekli u svom 

izlaganju.  

Što se tiče rasvjete, mislim da vi najbolje znate što ste prolazili po tom pitanju u Gradu, i 

bolje da ne idemo u detalje po pitanju javne rasvjete. Dakle, nisam stručnjak niti za javnu rasvjetu, 

postoje neki ljudi koji su se time bavili i koji su znali što valja, a što ne valja. Vjerujem da biste vi 

izmijenili tu rasvjetu da je to sve bilo tako savršeno i pripremljeno kao što ste sada ovdje naveli. 

Sigurna sam da biste to odradili, ali ,eto, niste i to nas je dočekalo. Mislim da sam zapravo sve 

prokomentirala, a ovo da govorim neistinu suludo je, suludo je tolike milijune potrošiti, bolje bi 

vam bilo da ste napravili školu nego ceste. To je vaše mišljenje, vi ste imali jednu politiku vođenja, 

mi imamo drugu politiku vođenja, tu se razilazimo u mišljenjima i stavovima i svako vodi politiku 

na svoj način. Vi ste tu gdje ste, mi smo tu gdje smo, a vrijeme će pokazati tko kao radi, a to će 

naravno prosuditi naši građani. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Molio bih da se samo sukus baci na naš proračun. Elementi su se 

promijenili, bilo je dobrih stvari, bilo je razmišljanja drugačiji. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ - Evo, donio sam materijal koji me zatekao na stolu od cijenjenog 

kolege Hržića, pa ću samo reći dvije riječi. Budući da godinu i pol dana pratim razvoj ove situacije 

u Gradskom vijeću, spominjalo se nekakvo politikanstvo i razno-razni nazivi. Projekt na Bregani, 

čini mi se, da se od dvije i desete godine vuče. Osobno sam zaposlen u Hrvatskoj banci za obnovu 

i razvitak u sektoru sredstava, bavim se kreditima sinom tržišta. Što je točno sprečavalo bivšu vlast 

da unazad deset godina se ne zaduži po nula pet jedan, jedan i pol, nego se sada proziva nekakvo 

zaduženje od tri posto da bi se ta dvorana završila, apsolutno mi to nije jasno. 

Druga stvar, volio bih osim ovakvih nekih razgovora, ostati pozitivno šokiran i iznenađen 

da umjesto isključivo kolege Hržića i HDZ zateknem još neki amandman od cijenjenih kolega 

HSS-a s nekim konkretnim prijedlogom. Očigledno imate neka znanja koja ste stekli unazad deset 

ili dvanaest godina, pa dajte ih podijelite s nama. Osobno se zalažem i bit ću prvi koji će podržati 

svaki dobar projekt. Ajmo konkretno pričati stvari, ne valja ovo, nećemo podržati ovo, pa dajte 

nam na papiru napišite što točno ne valja, pa ćemo to razmotriti i ako je sve po PS-u, glasat ćemo. 

Na prvom Vijeću smo se svi kao kleli i tu smo zagovarali svi smo za boljitak Grada, svi smo tu kao 

jedno, a ja tu vidim samo Matijine prijedloge već godinu dana.      

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Htjela bih nešto reći o ovom proračunu, jer sada govorimo o 

nekakvim lanjskim snjegovima. Naime, ove investicije zadnjih dvanaest godina prije promjene 

Vijeća, ja se, eto, vozim po jednoj takvoj investiciji svaki dan i već mi se auto potrgao, tako da ne 

bih više govorila o tome što je bilo tih dvanaest godina, ne želim se sjećati i želim da svi Samoborci 

zaborave na te silne investicije koje su se dogodile. Pred nama je sada ovaj proračun koji ću u 

svakom slučaju podržati. Amandmane daje Matija, on je još mlad i voljan pisati, ja sam već davno 

izgubila volju za pisanjem amandmana, jer obično se ne prihvate, pa to nema smisla. S obzirom da 

se gosp. Radovanić zajedno s gradonačelnicom potrudio da nam napravi cijelu listu projekata za 
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koje se svi nadamo da će se započeti i izvršiti u rokovima u kojima su predviđeni. U svakom slučaju 

podržavam ovakav proračun, nadam se samo da neće biti puno izmjena sljedeće godine ukoliko ne 

dođe do realizacije ovih točaka. 

Htjela bih se samo osvrnuti na tu blaženu javnu rasvjetu. Dvije i sedamnaeste kada sam prvi 

put ušla u Gradsko vijeća tada je država preko Fonda za zaštitu okoliša davala sredstva za izgradnju 

javne rasvjete, nove uz pomoć EU sredstava, Grad Samobor se nije niti aplicirao na tkao nešto. 

Tadašnji gradonačelnik je blagonaklono rekao, mi Samoborci imamo dovoljno novaca da to 

izgradimo iz svojih sredstava, a iza toga se pričalo o nekom kreditu i na kraju se odustalo od 

uvođenja nove javne rasvjete. Tako da u svakom slučaju pozdravljam da se ponovno to našlo u 

proračunu i da se taj slučaj konačno okonča.  

Eto, još jedanput velim da ću podržati sve stavke novog proračuna i nadam se da će se to 

stvarno i ostvariti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Evo, isto tako ću u ime Kluba SDP-a istaknuti zbog čega 

na neki način treba podržati proračun za iduću godinu. Kao što su i nabrojeni projekti koji su se 

možda pokušavali realizirati u proteklom razdoblju. Apsolutno samo za to da se ta realizacija ubrza 

i da dođe do toga, jer je to nešto što Samoborci i Samoborke zaslužuju, kao što je i rečeno uz pet 

osnovnih škola i uz drugu najveću školu u RH, koja je možda zapravo i najveća u RH s obzirom 

na prostorne mogućnosti, ne možemo si dozvoliti da se takav projekt ne realizira i apsolutno smo 

tu rekli gradonačelnici i ističemo koliko je to važno da se to realizira. Mislim da od iduće školske 

godine se može dogoditi da će opet biti teško složiti smjene, već sada ta škola dosta puca po 

šavovima. Imamo istu situaciju, za koju je naš vijećnik govorio, a što je možda onako malo u sjeni, 

to je OŠ Mihaela Šiloboda. Znamo da taj kraj isto tako raste brojem stanovnika, s obzirom na veliku 

investiciju u susjednom Gradu, pa se dosta u tom dijelu našeg Samobora kupuje građevinsko 

zemljište, a isto tako se doseljava. Tako da su to škole koje apsolutno zaslužuju dogradnju i 

proširenje. Naravno, Bregana koje je godinama čekala, ali moram istaknuti da je dobila vrtić koji 

je bio izgrađen dvije osamnaeste, a čekalo se dvadesetak godina da se uloži u Breganu u vrtić. 

Nakon toga se isto pojavila ideja da se izgradi ta nova sportska dvorana, a ono što sam govorila o 

problemima koji jesu s državnom imovinom, možda bi to sve skupa bilo i prije riješeno da je ta 

državna imovina na Bregani bila riješena, jer je sada sportska dvorana na lokaciji koja pripada 

državi, pa se onda tražilo gdje će se proširiti. Na tome je radio i ravnatelj prije ovog ravnatelja, 

gosp. Zaringer, pa to treba istaknuti. Tako da je to jedna investicija koja se praktički desetljećima 

provlači. Uvijek možemo raspravljati o tome koliko je to brzo ili nije, ali na kraju su građani ti koji 

naravno presude, mandati se brzo okrenu i te četiri godine prođu. Tako da se nadam da ćemo ovu 

realizaciju koja je i koja se mora dogoditi u osnovnom školstvu i predškolskom odgoju pokrpati 

neke rupe, jer mislim da Samobor treba još jednu osnovnu školu, praktički šestu, jer i OŠ Samobor 

je brojem učenika, a da ne kažem onaj problem djece s teškoćama u razvoju, odnosno problem 

prijevoza. Tu dolaze djeca iz drugih gradova, a to Samobor sufinancira i dalje će to uopće nije 

problem, ali praktički dosta Samobor toga pokriva jer imamo i u OŠ Rude djecu koja dolaze iz 

drugih sredina, djeca s teškoćama u razvoju. Tako da moram istaknuti da je naš proračun dosta 

socijalan i to je nešto što će ostati isto tako i druge godine, ta povećanja i ulaganja u socijalnu sferu 

idu iz godine u godinu. Kada bi se napravila analiza, mislim da je, Samobor jedan od gradova koji 

ima tu dosta visoku socijalnu osjetljivost. Evo, veseli me da će tako ostati i druge godine, toliko od 

mene u ime Kluba SDP-a. 
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MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za diskusiju po proračunu? 

Ako ne, zaključujem raspravu i sukladno članku 93. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Samobora prelazimo na glasovanje o amandmanima.     

 Na proračun je u zakonskom roku, kao što smo već rekli, pristiglo pet amandmana od 

vijećnika gosp. Matije Hržića ispred HDZ-a. 

Da bi amandman bio prihvaćen treba dobiti većinu glasova svih vijećnika i o amandmanima 

se glasuje prema redoslijedu članaka Prijedloga proračuna na koje se odnose.  

Amandman vijećnika Matije Hržića ispred HDZ-a, podnesen pod rednim br. 5. se 

odbacuje, jer isti nije u skladu sa člankom 41. Zakona o proračunu. 

Pitam vijećnika Matiju Hržića ispred HDZ-a  da li ostaje kod podnesenog amandmana pod 

rednim br. 3.? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ostajem. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zamolio bih gosp. Željka Radovanića, da se u ime gradonačelnice izjasni 

o iznesenom amandmanu. 

  

ŽELJKO RADOVANIĆ - Ne prihvaća se amandman, a obrazloženje ste dobili u pisanom 

obliku. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Stavljam na glasovanje amandman vijećnika Matije Hržića pod rednim 

br.3. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora s 5 glasova „za“, 15 

„protiv“ i 1 „suzdržan“ gore naveden amandman nije dobio potrebnu većinu glasova i isti 

nije prihvaćen. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Pitam vijećnika Matiju Hržića ispred HDZ-a  da li ostaje kod amandmana 

pod rednim br.1.? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ostajem. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zamolio bih gosp. Željka Radovanića, da se u ime gradonačelnice izjasni 

o iznesenom amandmanu. 

  

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća uz obrazloženje koje ste dobili. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Stavljam na glasovanje amandman vijećnika Matije Hržića pod rednim 

br.1. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora s 5 glasova „za“, 14 

„protiv“ i 2 „suzdržan“ gore naveden amandman nije dobio potrebnu većinu glasova i isti 

nije prihvaćen. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Pitam vijećnika Matiju Hržića ispred HDZ-a  da li ostaje kod amandmana 

pod rednim br.2.? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ostajem. 
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MIRAN ŠOIĆ - Zamolio bih gosp. Željka Radovanića, da se u ime gradonačelnice izjasni 

o iznesenom amandmanu. 

  

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća uz obrazloženje koje ste dobili. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Stavljam na glasovanje amandman vijećnika Matije Hržića pod rednim 

br.2. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora s 5 glasova „za“, 14 

„protiv“ i 2 „suzdržan“ gore naveden amandman nije dobio potrebnu većinu glasova i isti 

nije prihvaćen. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Pitam vijećnika Matiju Hržića ispred HDZ-a  da li ostaje kod amandmana 

pod rednim br.4.? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ostajem. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zamolio bih gosp. Željka Radovanića, da se u ime gradonačelnice izjasni 

o iznesenom amandmanu. 

  

ŽELJKO RADOVANIĆ - Amandman se ne prihvaća. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Stavljam na glasovanje amandman vijećnika Matije Hržića pod rednim 

br.4. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora s 6 glasova „za“, 14 

„protiv“ i 1 „suzdržan“ gore naveden amandman nije dobio potrebnu većinu glasova i isti 

nije prihvaćen. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na glasovanje Konačni prijedlog Proračuna Grada Samobora za 

2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za 17. 

sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 „za“ 

i 6 „protiv“) donijelo  

 

PRORAČUN 

 

Grada Samobora za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  

 

 

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Iskoristio bih priliku da se u ime predlagateljice zahvalim 

svima vama i na ovaj način ste sasvim sigurno ostvarili preduvjete svima nama koji djelujemo na 

dobrobit grada, svima nama koji smo dionici procesa, a koristimo sredstva proračuna. 
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AD2.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog višegodišnjeg plana 

uravnoteženja korištenjem proračunskog viška iz prethodnog razdoblja planiranog u Proračunu 

Grada Samobora za 2023. godinu i projekcijama za 2024. i 2025. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po 

navedenoj točki dnevnog reda provela su sva radna tijela, osim Odbora za društvene djelatnosti i 

brigu za mladež koji se nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

Sva radna tijela donijela su zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda . 

 

Otvaram raspravu.  

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog višegodišnjeg plana 

uravnoteženja korištenjem proračunskog viška iz prethodnog razdoblja planiranog u Proračunu 

Grada Samobora za 2023. godinu i projekcijama za 2024. i 2025. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 „za“ 

i 3 „protiv“) donijelo 

 

VIŠEGODIŠNJI PLAN 

 

uravnoteženja korištenjem proračunskog viška iz prethodnog razdoblja planiranog u Proračunu 

Grada Samobora za 2023. godinu i projekcijama za 2024. i 2025. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

  Tekst Višegodišnjeg plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izvršavanju 

Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po 

navedenoj točki dnevnog reda provela su sva radna tijela, osim Odbora za društvene djelatnosti i 

brigu za mladež koji se nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

Sva radna tijela donijela su zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda . 

 

Otvaram raspravu.  

 Ima li pitanja? 
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Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izvršavanju 

Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 „za“,  

3 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izvršavanju Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o raspoređivanju 

sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih u Gradskom vijeću 

Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih u 

Gradskom vijeću Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog programa građenja 

komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

 

Sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po navedenoj točki 

dnevnog reda provela su sva radna tijela, i to: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 



16 

 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa građenja 

komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 „za“, 

1 „protiv“ i 3 „suzdržana“) donijelo 

 

PROGRAM 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa održavanja 

komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica  

- Odbor za financije i proračun  i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 "za" 

i 2 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2023. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog programa utroška 

sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo i 

- Odbor za financije i proračun  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa utroška 

sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 "za")  

donijelo je 

 

PROGRAM 

 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2023. godinu u tekstu kao što je dano u materijalima za 

sjednicu 

Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 "za" 

i 4 "suzdržana")  donijelo je 
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PROGRAM 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2023. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog programa mjera za 

razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa mjera 

za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 "za" 

i 3 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2023. godinu u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

  

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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Ako nema rasprave, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih 

potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 "za" 

i 2 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. godinu u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih 

potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 "za" 

i 2 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih potreba 

u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 "za" 

i 2 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata i 

- Odbor za financije i proračun  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih potreba 

u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (20 "za")  

donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. godinu u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u sportu Grada Samobora za 2023. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih potreba 

u sportu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 "za", 

1 „protiv“ i 2 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2023. godina u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema rasprave, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih 

potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 "za",  

i 2 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2023. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na točku šesnaest dnevnog reda - Prijedlog programa korištenja 

sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području grada 

Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za financije i proračun  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području 

grada Samobora za 2023. godinu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (19 "za" 

i 1 "suzdržana")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području 

grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu od petnaestak 

minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice. 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog V. izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelj iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i troga te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 
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- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog V. izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 "za" 

i 3 "protiv")  donijelo je 

 

V. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst V. izmjena i dopuna Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelj iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i troga te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 "za" 

i 3 "protiv")  donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopuna Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog V. izmjene 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja?  

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog V. izmjene 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 "za" 

i 3 "suzdržan")  donijelo je 

 

V. IZMJENE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst V. izmjena Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog III. izmjene i 

dopune programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 

2022. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjene i 

dopune programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 

2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 "za" 

i 3 "suzdržan")  donijelo je 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2022. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i troga te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog IV. izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 "za" 

i 1 "suzdržan")  donijelo je 

 

IV. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst IV. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda - Prijedlog III. izmjena 

i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i troga te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

donijelo  

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022 godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022 godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 "za" 

i 2 "suzdržan")  donijelo 
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II. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022 godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda -  Prijedlog IV. izmjena 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog IV. izmjena 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 "za" 

i 2 "suzdržan")  donijelo 

 

IV. IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst IV. izmjena Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda -  Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog II. izmjena 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 "za" 

i 1 "suzdržan")  donijelo 

 

II. IZMJENE PROGRAMA 

 

 javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst II. izmjena Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda -  Prijedlog III. izmjena 

i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog III. izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

donijelo 

 

III. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst III. izmjena i dopuna Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda -  Prijedlog Odluke o 

II. izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva grada Samobora u 2022. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog Odluke o II. 

izmjenama odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva grada Samobora u 2022. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 o II. izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva grada Samobora u 2022. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst o II. izmjenama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD28.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda -  Prijedlog izmjene 

Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjene Programa 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

donijelo 

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Izmjene programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD29.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda -Prijedlog odluke o 

izradi V. točkastih izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Imam jedno pitanje, odnosno trebam jedno pojašnjenje, budući 

da sam iz Mjesnog odbora Lug, a tamo je bila skupina građana koji su se udružili baš zbog obaveze 

izrade UPU, pa me zanima ako mi možete točno pojasniti o kojem se to djelu konkretno radi, koja 

je čestica izdvojena iz obaveze izrade UPU-a. Da li postoje šansa da se za taj dio izradi UPU? Ljudi 

su zainteresirani, već je bilo par tribina i kontaktirali su osobe u Gadu. Pitam, u kojoj je to fazi? 

 

MARINKO DŽEPINA - Mi smo dobili prijedlog za izradu ovih V. točkastih izmjena i 

dopuna GUP-a, od šest investitora. Ovo o čemu gospođa govori jednim dijelom se nalazi i određene 

parcele koje se vežu za područje o kojem gospođa govori. Ono što je ovdje važno i što ću sada 

ukratko napomenuti, dok kolegica Vesna pronađe tu česticu. Predlažem vam, ako slučajno sada 

ovog trenutka ne možemo pronaći tu čestitu, ali, evo, kaže da možemo pa ćemo vam dati odgovor. 

Također, predlažem da se uvijek može doći gore u odjel pogledati i vidjeti o čemu se radi i 

dogovoriti se. Ono što bih ovdje htio pojasniti, zapravo vrlo kratko nekoliko natuknica. Da je šest 

investitora pismom namjere pokrenulo cjelokupni ovaj postupak izrade V. točkastih izmjena GUP-

a Grada Samobora. Grad Samobor je temeljem pravne osnove i to Zakona o prostornom uređenju, 

GUP-a Grad Samobora i PP Zagrebačke županije pristupio realizaciji prvog koraka, tj. zatražio 

mišljenje Upravnog odjela za zaštitu okoliša Zagrebačke županije, tj. da se donese Odluka o 

započinjanju postupka ocjene o potrebi strateške procjene utjecaja na okoliš. Ta odluka je izašla u 

Službenim vijestima Grada Samobora br. 1/22. i 5/22.  

Drugi korak koji smo napravili je dobivanje mišljenja koje smo dobili 21. listopada o.g., 

gdje je utvrđeno da je taj postupak proveden sukladno zakona i odredbama zakona o okoliša i 

uredbe o strateškoj procjeni utjecaja strategije plana i programa na okoliš. Sve je objavljeno, 

odnosno ta odluka u Narodnim novinama br. 3/17., te je utvrđeno da za V. točkaste izmjene i 

dopune GUP-a nije potrebno provesti stratešku procjenu utjecaja na okoliš koje je isto tako 

objavljeno u Službenim vijestima Grada Samobora br. 10/22. 

Sljedeći korak koji smo napravili, slijedom navedenog i slijedom zakonske procedure, 

ostvareni su uvjeti da Grad Samobor pokrene, napominjem, pokrene postupak izrade V. točkastih 

izmjena i dopuna GUP-a. Donošenjem odluke o početku, o početku, izrade V. točkastih izmjena 

GUP-a.  

Poštovane vijećnice i vijećnici, danas se ta odluka nalazi tu pred vama i vi, samo vi, možete 

donijeti, ili ne donijeti, ili ne donijeti ovo odluku o prvom koraku. Sve ono što dalje slijedi bit će 

javno, transparentno, održat će se i savjetovanje s javnošću, ali tek onda tko to bude napravio to će 

izložiti, bit će javno dostupno svima, objavit će se i u medijima. Ovo je samo prvi korak da danas 

vi i samo vi donesete tu odluku, nitko drugi osim vas  ovaj  prvi korak početak V. točkastih izmjena 

GUP-a ne može donijeti osim vas.  

Evo, sada ćemo reći ovaj dio što je kolegica tražila. 

 

VESNA JELINČIĆ - Evo, gospođa može doći ovdje do mene, ja ću joj pokazati na planu 

o kojoj se lokaciji to radi. Ovo je obveza izrade UPU Lug, ovo su čestice na kojima su već izgrađene 

kuće, oni su u obvezi izrade UPU Lug, budući da su već izgrađene kuće, oni ne bi trebali biti u 
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obvezi izrade. Za ovo česticu je prvo pismo namjere predano dvije tisuće dvadesete za izmjenu 

ovog plana nakon što su donesene III. izmjene i dopune GUP-a, predano je pismo namjere za V. 

točkaste izmjene. Jedna ima pristup cesti, kanalizaciju i sve, i prema definiciji Zakona o prostornom 

uređenju ona nije neuređena neizgrađena površina, nego je uređena i ima svu infrastrukturu i 

pristup cesti. 

Trenutno se ovdje radi jedan urbanistički plan kao što znate, a za ovaj smo razgovarali na 

sastanku Mjesnog odbora i pismo namjere je predano. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Moram samo utješiti gosp. Džepinu da nemam osobno ništa 

proti njega. Htjela bih samo ukazati na neke stvari o kojima bi kao vijećnici, gradonačelnica i svi 

koji su u ovo upleteni morali razmišljati. Svi mi želimo da se naš grad razvija i da bude lijepo 

mjesto za život, međutim kada osmislimo neki GUP i razvoj grada onda nam se dogodi da nam se 

pojave neki investitori, da li su oni poduzetnici li su to privatne osobe koje žele sagraditi neki objekt 

ili promijeniti vizuru grada, onda mi njima na neki način izlazimo u susret i ovakvim izmjenama 

im dozvoljavamo da promijene ono što smo mi unaprijed možda željeli. Ono što nam se sada 

događa da nam se smanjuju zelene površine, a sada ovim izmjenama se pretpostavlja da ćemo u 

budućnosti usvojiti smanjenje koridora, nekadašnje Betonske ceste, to je Ulica grada Wirgesa, s 

deset metara na pet metara. To nije samo stvar o zelenoj površini, tu se radi i o razvoju prometnica 

kroz naš grad. Svjedoci ste svaki dan da je sve veće zagušenje prometno, pogotovo u vremenima 

kada idete na posao i s posla. Znači, treba razmišljati da ostavimo ili promijenimo prometnice u 

gradu, za koje moramo imati mjesta, ako ćemo dozvoliti da se sve te površine sagrade, da svi ti 

robni centri i stambene zgrade dođu do rubova, mi nećemo imati više nikakvu mogućnost u 

budućnosti napraviti prometnice da se lakše krećemo po gradu. Svjedoci ste ovih dana po 

Perkovčevoj ulici su se otvorila nova gradilišta velikih stambenih objekata, navodno jedan tamo 

ima šesnaest stanova, sve je to lijepo i krasno, ljudi žele živjeti u centru. Nekadašnji stari 

Komunalac će isto biti zgrada, ne znam s koliko stanova. Problem će nastati upravo s prometom, 

gdje će se ti ljudi parkirati, kroz koje prometnice će doći do svoje kuće, i doći ćemo do toga da 

ćemo porušiti stabla da bi mogli osigurati njima parkiranje. Znači, samo želim da o tome svi 

razmišljate, Samobor je prekrasan, tradicionalni, zeleni grad, ovom urbanizacijom, betonizacijom 

i izgradnjom poslovnih objekata sve se više smanjuje to zelenilo. U PP i GUP-u bi trebalo voditi 

brigu o tome da imamo zelene površine, da gradimo nove parkove, posjekli smo stabla u starom 

vrtiću, iz razloga jer su kao bila trula, međutim tamo je nastalo parkiralište. Znači, stabla nisu bila 

trula nego je tamo trebalo se raditi parkiralište i takvim niz uništenih prostora postoji. Apeliram na 

vas, nisam protiv ovih točkastih izmjena, jer vidim da tu ljudi već par godina čekaju da im se odobre 

neke promjene u prostoru da bi mogli sagraditi svoje objekte, da je možda vrijeme da se razmisli o 

nekom novom planu, da se postave točke zelene površine koje se neće mijenjati barem u narednih 

više godina i da se ostave koridori za prometnice koje će povezati novonastali grad, jer grad se 

proširio u samoborsko polje u zadnjih par godina. Tamo grada nije bilo u zadnjih desetak godina. 

Treba možda razmisliti o tome da se pokrene novi GUP i da se takve zelene zone i prometnice 

osmisle na drugačiji način nego što ćemo sada s ovim izmjenama promijeniti vizuru grada, a možda 

ćemo si u budućnosti omogućiti neke bolje uslove  za život samih ljudi koji moraju doći do centra, 

do starog dijela grada prema Rudama, to je već danas gotovo nemoguće kroz dan provesti se. 

Velim, nisam generalno protiv ovakvih izmjena, ali o nekom novom urbanističkom planu 

bi trebali razmišljati i voditi brigu o zelenilu i prometnicama, jer, eto, moramo nešto ostaviti za 

budućnost. 
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VESNA JELINČIĆ - Drago mi je da ste postavili ovo pitanje, jer puno građana to pita. 

Isprintala sam grafiku pa tko želi može pogledati. Ova cesta je državna cesta, njihov koridor je 

svetinja, taj koridor se ne smije dirati. Isprintala sam i katastar gdje se vidi avionski prikaz i gdje 

se vidi zelena površina, ona po kojoj se mi vozimo, onaj veliki zeleni potez ostaje takav kakav je. 

Ovaj koridor zeleni o kojemu mi govorimo to je privatna parcela šoping centra i ova zgrada Tekso 

koja je sada sagrađena gdje je GUP-om obaveza rezervacija koridora na njihovoj privatnoj parceli 

od te zelene zone rezervacije koridora same državne ceste unutar privatne parcele još deset metara. 

Oni su tražili da se ta rezervacija koridora smanji na pet metara, kao što je gore i kod Lidla. Znači, 

to su privatne parcele koje su imale obvezu desetmetarske rezervacije koridora na samoj privatnoj 

parceli. Ta naša Betonka, koja je državna, ona ima petnaest metara široku zonu rezervacije, onaj 

trenutno drvored i ona velika zelena linija koju mi gledamo s desne strane kada se vozimo iz 

Zagreba prema Bregani, to se ne dira. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Nije moja intencija bila sada da li je to Lidel, Špar ili bilo tko 

treći. Samo želim reći sljedeće, mi kao Grad možemo postaviti ono što ne želimo da se dira i ono 

što želimo da bude zeleno. Znači, ako je to i vaše privatno Grad može donijeti u PP i GUP-u da se 

tu ne može ništa sagraditi i da to mora biti park, zelena površina ili nešto treće, ili neki šoping, ili 

neki dječji vrtić ili neka druga namjena. Mi kao Grad i kao Gradsko vijeće imamo tu snagu da 

donesemo takav dokument. Samo želim apelirati možda i na mlađe kolega o tome, da počnu 

razmišljati o tome da možemo donijeti takav dokument, gdje ćemo na kraju, krajeva, odrediti kako 

želimo da naš grad izgleda, a ne da sada kada dođe bilo tko od investitora, veli ja baš sada tu hoću, 

to je moje privatno, pa vi to sada nama morate odobriti, jer zakon kaže da možete, ali ne morate. 

Samo u tom smjeru želim da malo promislite o tome, a većina će na kraju odlučiti. 

 

 MARINKO DŽEPINA - Svi smo na tragu razmišljanja gđe Franceković glede promjena i 

izmjena ili novog GUP-a kojeg ćemo donijeti, ili novih PP-ova, treba o tome voditi računa. Grad 

Samobor, mi koji jesmo u ovom trenutku u Gradu Samoboru, sigurno ćemo uzeti prilikom izrade 

novih dokumenata plansko prostorne dokumentacije ovo o čemu govorimo jer nam je svima u 

interesu da grad Samobor ima i zelene površine, da nema veliku izgrađenost nekih velikih zgrada 

koje bi se mogle dogoditi unutar grada. Grad ima jedini alat i to je jedina mogućnost da kroz 

prostorne planove Grad odredi uvjete što će biti, kad će biti, gdje će biti, i na koji način će to biti 

izgrađeno. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Znamo da je ovo uvijek osjetljiva tema, s obzirom na 

ono što pokriva i praktički je to dosta teško iščitati i razumjeti laiku svu ovu problematiku i snaći 

se u svim tim odredbama pojedinih zakona. To je vrlo specifična tematika i treba ju razumjeti, pa 

moram reći da je i meni samoj koja to neko vrijeme prati, ali opet morate se dobro snaći i pogledati, 

kao što je kolegica Jelinčić izvadila sve te karte pa pratiti dobro sve te čestice da bi znali o čemu 

se radi. Ono na što bih se osvrnula, jer je to isto neka tema koja se onako provlači kroz javnost, je 

rušenje stabala u Samoboru, a i ta činjenica gdje se pozivate na rušenje stabala u Dječjem vrtiću 

Izvoru u Mlinskoj, vi ste bili vijećnica i tražili ste preko Zakona o pravu na pristup informacijama 

sve elaborate i imali ste ih na uvidu. Jako dobro znate da je tu struka odredila što se treba rušiti, da 

sada je to tako, jer se dogodio nesretni slučaj gdje je grom udario u stablo, došlo je do rušenja grane 

i praktički je trebalo taj park srediti. Jest da je uvijek osjetljivo kada se ruše stabla, ali kada se nešto 

dogodi, po Samoboru je bilo niz slučajeva gdje su se stabla rušila i uvijek je bio za to napravljen 

neki elaborat i na temelju toga se rušilo. Jest, da javnost uvijek na to gleda vrlo negativno, jer 

smatra da se onda ne sade drveća, pa smo sada imali u proteklom razdoblju situaciju da je 
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Komunalac posadio drveće, to ljudi hvale, ali moramo razumjeti samo funkcioniranje biljaka da 

ako predstavljaju određenu bolest na stablu, da postoji povjerenstvo to sigurno gosp. Inić iz 

Upravnog odjela za komunalne djelatnosti može iznijeti, i da za svaki taj postupak u Komunalcu 

imaju papire kada smiju rušiti i kako, a to je isto tako bilo i s vrtićem. Da je nastalo novih parkirnih 

mjesta u vrtiću je, iz razloga što u Mlinskoj znamo kakva je situacija, to je vrtić koji je građen prije 

pedesetak godina, sigurno se tada nije razmišljalo o broju automobila koji će biti kroz period koji 

će taj vrtić funkcionirati. Naprosto u jutarnjim satima, a i vi sami znate kakva je situacija, trebalo 

je za djelatnike osigurati parkiralište, a isto tako je bilo i s OŠ Bogumil Toni, gdje je bilo sugerirano 

da se nije nikada tamo radilo parkirnih mjesta, a dan danas kada se napravilo za djelatnike 

parkiralište ipak se rasteretilo na neki način samu ulicu kada dolaze roditelji da mogu ostaviti djecu, 

jer svi dovoze u atima u OŠ Bogumil Toni djecu. To se napravilo i još nema dovoljno parkirališnih 

mjesta, tu ste u pravu, kada kažete da treba razmišljati kada se gradi gdje će se parkirati. E, sada da 

li je tu već prije tridesetak godina kada su se sve ove zgrade dozvoljavale da se krene graditi, da li 

je i tada trebalo promišljati o svim tim okolnostima koje vuku jedno drugo, broj povećanih stanova 

vuče i potrebu za većom infrastrukturom, od škole, vrtića i sl. To treba uvijek sve odvagnuti ali ne 

treba opet imputirati da je baš tako da nema u Samoboru zelenila i da se ruši bez reda i bez pravila. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 Dakle, mi donosimo odluku o početku rada, a onda ćemo raspravljati kasnije. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - S obzirom da je kolegica sada tu branila svoju poziciju koju 

je imala prošlih godina. Da, vrtić u Mlinskoj je bio jedan od problema, ali on nije bio u točkastim 

izmjenama, to je bilo čisto nešto drugo. Spomenula sam rušenje stabala, vi znate jako dobro da sam 

dobila na uvid elaborat po kojem su se tamo nalazila stabla koja su kao kvazi bila trula. Nije stvar 

u trulim stablima, stvar je u tome da je netko nekada tisuću devetsto i neke godine isplanirao park 

na toj poziciji koji je imao točno ucrtana stabla i on je kao takav ušao u gruntovne u knjige kao 

zaštićeni spomenik kulture. Samo govorim da grad Samobor u momentu kada je srušio stabla i 

napravio parkiralište nije vratio funkciju parka koji je bio zaštićeno kulturno dobro. Znači nisu se 

posadila nova stabla na način kako su bila ucrtana u tom projektu, samo vam govorim da ćemo 

izgubiti vizuru grada, a ne to da li ćemo mi danas srušiti dva stabla, sagraditi tri stana, ili nešto 

treće. Znači, razmišljajte o tome da grad mora na nešto sličiti, ne može izgledati kao da ga je Sava 

donijela. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ovo sve što se parkirnih mjesta tiče itd., mislim da je tu gosp. Džepina, 

najbolje rekao, PP i GUP novi može reći, ali sada imamo takav kakav imamo moramo ga 

prilagođavati trenutnim potrebama, uvažavajući sve ovo što ste rekli. Mi sada donosimo odluku da 

se krene, kada će se napraviti onda imamo trideset dana da tu raspravljamo i da vidimo slike. Prema 

tome, urbanisti da predlože nešto kako će to izgledati, a nakon toga dolazi na Vijeće da bi ga uopće 

kao takvog donijeli. Dakle, negdje se mora početi da onaj tko se bavi s time da nam prikaže situaciju 

što se može na tim pojedinim lokacijama o kojima tu govorimo napraviti, uvažavajući ovo sve što 

ste rekli, od parkiranja, od infrastrukture itd. o čemu se mora voditi računa 

 Ima li još pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izradi V. 

točkastih izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Samobora. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 „za“, 

1 „protiv“ i 2 „suzdržana“) donijelo je 
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ODLUKU 

 

o izradi V. točkastih izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana grada Samobora, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izradi V. točkastih izmjena prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD30.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na tridesetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja građevine 

infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 3091, k.o. Konšćica (STP 

ULICA PODGRAĐE PODOKIĆKO FAZA 2). 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja građevine 

infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 3091, k.o. Konšćica (STP 

ULICA PODGRAĐE PODOKIĆKO FAZA 2). 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja 

građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 3091, k.o. Konšćica 

(STP ULICA PODGRAĐE PODOKIĆKO FAZA 2), u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD31.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja 

građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 2230/1 i 2231, k.o. 

Jazbina – Lug te k.č.br. 1796/1, 1796/2, 1799 i 1801, k.o. Otruševec (STP ULICA OTRUŠEVEC 

FAZA 1). 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 
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- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja građevine 

infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 2230/1 i 2231, k.o. Jazbina – 

Lug te k.č.br. 1796/1, 1796/2, 1799 i 1801, k.o. Otruševec (STP ULICA OTRUŠEVEC FAZA 1). 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja 

građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 2230/1 i 2231, k.o. 

Jazbina – Lug te k.č.br. 1796/1, 1796/2, 1799 i 1801, k.o. Otruševec (STP ULICA OTRUŠEVEC 

FAZA 1), u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD32.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja 

građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 2180, 2188, 2189, 

2190 I 2191 k.o. Jazbina – Lug (STP ULICA MALA JAZBINA FAZA 2). 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti sa trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja građevine 

infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 2180, 2188, 2189, 2190 I 2191 

k.o. Jazbina – Lug (STP ULICA MALA JAZBINA FAZA 2). 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo  

 

 

 



36 

 

ODLUKU 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom ENERGO METAN d.o.o. u svrhu građenja 

građevine infrastrukturne namjene energetskog sustava – plinovod – na k.č.br. 2180, 2188, 2189, 

2190 I 2191 k.o. Jazbina – Lug (STP ULICA MALA JAZBINA FAZA 2), u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD33.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset treću točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o kupnji nekretnine u Langovoj ulici br. 31 i 33 u 

Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MAJA GRAČANIN - Imala bih pitanje, iako vidimo iz materijala da je zgrada o kojoj 

ćemo danas odlučivati jedan kroz jedan u vlasništvu Komunalca. No, isto tako znamo da tamo žive 

određeni stanari, građani našeg grada, pa me zanima imamo li kakovu informaciju što će biti s 

njima nakon što kupimo zgradu i ona bude prenamijenjena? 

 

MARINKO DŽEPINA - Ova zgrada nam treba za naše potrebe koje se vežu uz odgoj i 

obrazovanje. Ono što imamo u toj zgradi imamo jedan stan, etažiran, gđa Burek je vlasnica toga 

stana. Napravili smo procjenu vrijednosti toga stana, razgovarali smo s gđom o tom stanu i ona je 

voljna prodati taj stan Gradu Samoboru. U toj zgradi čini mi se imamo dva stanara koji su pod 

određenim socijalnim uvjetima smješteni u taj stan. Mi u Gradu Samoboru imamo nekoliko rješenja 

na koji način smjestiti te stanare iz tog objekta koji je vrlo nesiguran i nema neke osnovne uvjete 

za život u toj zgradi. Kada prolazite tamo vidjet ćete prolupane prozore, kartoni na prozoru, znači, 

nisu to ljudski uvjeti jer ipak ti ljudi koji žive tamo moraju dobiti adekvatne uvjete da mogu 

pristojno živjeti, da imaju određene uvjete dostojne čovjeka. Tako da imamo u Gradu Samoboru 

određene stanove i određena mjesta gdje možemo smjestiti takve osobe i to ćemo napraviti u vrlo 

skoro vrijeme kada riješimo pitanje kupnje zgrade i pitanje kupnje stana.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o kupnji nekretnine u Langovoj ulici br. 31 i 33 u 

Samoboru.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo  
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ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o kupnji nekretnine u Langovoj ulici br. 31 i 33 u 

Samoboru., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD34.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog analize stanja 

sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog analize stanja 

sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo  

 

ANALIZU 

 

stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Analize stanja sustava civilne zaštite prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD35.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset petu točku dnevnog reda - Prijedlog plana razvoja 

sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za razdoblje od 2023. 

do 2025. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog plana razvoja 

sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za razdoblje od 2023. 

do 2025. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo  

 

PLAN 

 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za razdoblje 

od 2023. do 2025. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Plana razvoja sustava civilne zaštite prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD36.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset šestu točku dnevnog reda - Prijedlog plana 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2023. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog plana djelovanja 

u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2023. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo  

 

PLAN 

 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2023. godini, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

 

AD37.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva HT d.d. u svrhu izgradnje svjetlovodne mreže 

i 13 kabineta na području grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 
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- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

   Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti u korist trgovačkog društva HT d.d. u svrhu izgradnje svjetlovodne mreže i 13 

kabineta na području grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva HT d.d. u svrhu izgradnje svjetlovodne 

mreže i 13 kabineta na području grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD38.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva HT d.d. u svrhu izgradnje svjetlovodne mreže 

u Ulici 9. svibnja u Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

   Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti u korist trgovačkog društva HT d.d. u svrhu izgradnje svjetlovodne mreže u Ulici 

9. svibnja u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo  

 

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva HT d.d. u svrhu izgradnje svjetlovodne 

mreže u Ulici 9. svibnja u Samoboru, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 
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AD39.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset devetu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

 Ostala informacija, prva glasi, da ćemo 19. prosinca o.g. imati sljedeću sjednicu, pa molim 

da budemo isto ovako u velikom broju, a poslije sjednice ćemo sjesti da se malo družimo pri kraja 

godine i raspravimo što nas očekuje u idućoj godini. 

 

 Ima li tko kakvih pitanja ili prijedloga? 

 Budući da se nitko ne javlja zahvaljujem se na današnjoj suradnji i donošenju najvažnijeg 

dokumenta za iduću godinu, te da ga pratimo kako se bude ostvarivao.  

 

S obzirom da je Dnevni red današnje sjednice iscrpljen, zaključujem 17. sjednicu Gradskog 

vijeća Grada Samobora. 

 

 

 Dovršeno u 17.55 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić 

 

 

 

 

 


